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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Aida Hadzialic (S)

2014/15:6 Obligatorisk gymnasieskola

Nyligen presenterade regeringspartierna, Socialdemokraterna och Miljöpartiet, 
ett förslag som refererats till ett obligatorium för alla ungdomar att läsa på 
gymnasiet. Skolans utmaningar är många inte minst råder det stora 
kvalitetsbrister i grundskolan där många elever undervisas av obehöriga lärare. 
Det är också vanligt att många elever inte får det stöd de behöver för att uppnå 
slutbetyg i grundskolan för att sedan bli behöriga till gymnasiets nationella 
program. Detta innebär att många ungdomar kommer obehöriga, hoppar av 
första året eller lämnar gymnasiet utan fullständiga betyg efter gymnasiet. 
Denna stora elevgrupp måste beaktas och åtgärder vidtas inte minst av 
huvudmännen för att förebygga avhopp. Beskeden kring förslag till obligatorisk 
gymnasieskola har varit olika och definitionen oklar.

Min fråga till statsrådet Aida Hadzialic är:

Kommer statsrådet Aida Hadzialic att gå vidare med förslaget om obligatorisk 
gymnasieskola och vad går förslaget ut på konkret?

………………………………………

Roger Haddad (FP)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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